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Protokół nr XV.16 
z XV Sesji Rady Gminy Ręczno  

 dnia 23 czerwca 2016 r.                   
RG.0002.4.2016 

rozpoczęcie godz. 10:00 
zakończenie godz. 12:40 

              Miejsce obrad – sala GOK w Ręcznie  

 
Obecni radni                                                                                       Nieobecni radni  

 

1. Betka Włodzimierz                
2. Chmura Izabela 
3. Filocha Jan 
4. Flasz Ewa 
5. Janiec Agata 
6. Karbowiak Kazimierz 
7. Konarski Zdzisław  
8. Lesiakowski Bogusław  
9. Łosiewicz Jacek - uczestniczył w sesji od godz. 10:21 
10. Michalski Kazimierz 
11. Ośmiałowski Krzysztof  
12. Patek Marzena 
13. Ślusarczyk Dariusz 
14. Zawada Mirosław 
15. Żak Andrzej 

 
O godz. 10:00 Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Zawada otworzył XV Sesję Rady 

Gminy Ręczno. Powitał radnych oraz osoby zaproszone na obrady. W sesji udział wzięli: 
Piotr Łysoń -Wójt Gminy,  
Marcin Kusa - Zastępca Wójta, 
Maria Lesiakowska - Sekretarz,  
Bożena Jarosińska - Skarbnik, 
Anna Nowak  - Radca Prawny 
Elżbieta Krawczyk - Kierownik GOPS 
Barbara Gołygowska - Inspektor ds. zamówień publicznych, inwestycji i gosp. ziemią, 
Kinga Mirż – Inspektor ds. rozwoju, promocji i pozyskiwania środków finansowych, 
Danuta Stępień - Prezes Stowarzyszenia Rozwoju Gminy Ręczno, 
Sołtysi 14 sołectw w gminie Ręczno. 

 
Ad pkt 2.  Na podstawie podpisanej listy obecności w obradach uczestniczy 14 radnych, 
obrady są prawomocne. Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią pisemne 
załączniki do protokołu. 
  
Ad pkt 3.  Protokół z poprzedniej sesji był wyłożony do wglądu przed rozpoczęciem obrad, 
radni nie wnosili uwag do zapisów w nim zawartych. Protokół poddano pod głosowanie, 
został przyjęty jednogłośnie, 14 głosów za. 
 
Ad pkt 4. Przedstawienie porządku obrad. 
 

Wójt Gminy Piotr Łysoń poprosił o zmianę porządku obrad. Realizujemy wspólnie 
z powiatem remont drogi powiatowej Łęki Królewskie – Majkowice – Zbyłowice, przekazane 
były na remont drogi środki w kwocie 200 000,00 zł. Po procedurach przetargowych okazało 
się, że w tej kwocie powiat wykona remont drogi nie długości 1,9 km a 2,99 km. Z tego 
powodu wnoszę o zmianę porządku obrad – wniesienie projektu uchwały zmieniającej 
uchwałę z kwietnia 2016 r. o  długości realizowanego remontu drogi z 1,9 km na 2,99 km.  
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Przewodniczący poddał zgłoszoną przez wójta zmianę porządku pod głosowanie, 
14 radnych głosowało „za”. Porządek obrad po zmianie przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie.  
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Przedstawienie porządku obrad. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach między sesjami. 
6. Sprawozdanie Wójta Gminy z ważniejszych działań, decyzji i prac w okresie między 

sesjami. 
7. Bezpieczeństwo ppoż. i działalność jednostek OSP na terenie gminy.  
8. Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 r. 
9. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok;  

 w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy; 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ręczno na lata 2016-
2021; 

 w sprawie zmiany budżetu Gminy Ręczno na 2016 rok; 

 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ręczno; 

 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, a także trybu 
i sposobu zgłaszania przez właścicieli nieruchomości przypadków niewłaściwego 
świadczenia usług przez przedsiębiorcę odbierającego odpady komunalne od 
właścicieli nieruchomości lub przez prowadzącego punkt selektywnego zbierania 
odpadów komunalnych; 

 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości; 

 w sprawie wyrażenia opinii o zamianie nieruchomości niezabudowanej położonej 
w Ręcznie, gmina Ręczno, stanowiącej własność Gminy Ręczno na 
nieruchomości położone w Ręcznie, gmina Ręczno, stanowiące własność Skarbu 
Państwa Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe Nadleśnictwo 
Piotrków z siedzibą w  Łęcznie; 

 zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, 
podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa; 

 zmieniająca uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi w drodze inkasa; 

 zmieniająca uchwałę w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu Piotrkowskiego 
na realizację zadania pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 1517E Łęki 
Królewskie - Majkowice - Zbyłowice  na długości ok. 1,9 km" 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
12. Sprawy różne. 
13. Zakończenie obrad. 

  
Ad pkt 5. Przewodniczący Mirosław Zawada przedstawił informacje o swoich działaniach 
między sesjami - informacja stanowi pisemny załącznik do protokołu.  

 
Ad pkt 6. Wójt Piotr Łysoń złożył sprawozdanie z ważniejszych działań, podejmowanych 
decyzji oraz wydanych zarządzeń w okresie miedzy sesjami - sprawozdanie stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
 
O godz. 10:21 przybył na XV Sesję Rady Gminy Ręczno radny Jacek Łosiewicz, od tego 
czasu rada obraduje w pełnym składzie (15 radnych). 
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Ad pkt 7.  Bezpieczeństwo ppoż. i działalność jednostek OSP na terenie gminy.  
 

Ref. ds. obsługi rady gminy i ochrony przeciwpożarowej Barbara Stępień przedstawiła 
informacje z zakresu bezpieczeństwa przeciwpożarowego i działalności jednostek OSP 
z terenu gminy Ręczno, wydatki ponoszone na zabezpieczenie gotowości bojowej jednostek 
- pisemna informacja stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad pkt 8.  Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2015 r. 
 

Skarbnik Bożena Jarosińska przedstawiła sprawozdanie Wójta Gminy Ręczno z wykonania 
budżetu gminy za 2015 rok – sprawozdanie stanowi pisemny załącznik do protokołu.  
 
Ad pkt 9.   Podjęcie uchwał: 
 

 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2015 rok 
 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ręczno Andrzej Żak odczytał wypis 
z protokołu z posiedzenia komisji z dnia 23 maja 2016 r. Komisja Rewizyjna podjęła uchwały: 
zaopiniowała pozytywnie wykonanie budżetu za 2015 r. i wystąpiła z wnioskiem o udzielenie 
Wójtowi Gminy absolutorium – uchwały przesłano do RIO.   
Odczytał też uchwałę nr II/120/2016 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Łodzi Zespół Zamiejscowy w Piotrkowie Tryb. z dnia 31 maja 2016 roku w sprawie opinii 
dotyczącego wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ręczno o udzielenie absolutorium 
Wójtowi Gminy Ręczno – opinia pozytywna (wypis z protokołu komisji i uchwała RIO 
stanowią pisemne załączniki do protokołu). 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego za 2015 r., poddał projekt pod głosowanie. Za przyjęciem projektu uchwały  
głosowało 15 radnych. Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XV.105.2016 z dnia 
23 czerwca 2016 r., stanowi pisemny załącznik do protokołu. Uchwała podlega ogłoszeniu 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego. 
 

 w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy 
 

Przewodniczący M. Zawada odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium, 
poddał projekt pod głosowanie. Za udzieleniem absolutorium dla Wójta Gminy jednogłośnie 
głosowało 15 radnych. Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XV.106.2016 z dnia 
23 czerwca 2016 r. i stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

Wójt Gminy Piotr Łysoń podziękował za udzielone absolutorium. Obszerne 
podziękowanie stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ręczno na lata 
2016-2021 

 

Skarbnik Bożena Jarosińska 
Wprowadzamy jeszcze dwie zmiany do zmian WPF omawianych na posiedzeniach komisji. 

 I zmiana - dot. przedsięwzięcia „Termomodernizacja budynku Urzędu Gminy wraz 
z wymianą ciepłociągu pomiędzy budynkami i modernizacją kotłowni”. Na 
komisjach przedstawione zostało zadanie termomodernizacji – rozdzielone na 
dwa zadania. Jednak obecnie powracamy do opcji jednego zadania 
„Termomodernizacja budynku Urzędu Gminy wraz z wymianą ciepłociągu 
pomiędzy budynkami i modernizacją kotłowni”, na 2016 r. planowana kwota 
370 000,00 zł a na 2017 r. 430 000,00 zł. 

 II zmiana – zdejmowaliśmy zadanie „Budowa boiska wielofunkcyjnego 
w miejscowości Dęba (dokumentacja)”. To zadanie inwestycyjne zostaje, zmienia 
nazwę (tab. nr 3 zmian budżetu na 2016 r.) na „Budowa boiska rekreacyjnego 
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wraz z elementami małej architektury w miejscowości Dęba”, czyli zostaje 
dokumentacja na ten rok. 

 

W zał. nr 2 projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu na 2016 wprowadzamy środki na 
remont nawierzchni boiska „Orlik”. Kosztorys na to zadanie opiewa na 132 000,00 zł. 
W budżecie mieliśmy na to zadanie zapewnione 30 000,00 zł, dokładamy środki 
102 000,00 zł. 
Zmniejszamy rezerwę ogólną o 61 190,00 zł. Na dzień dzisiejszy pozostaje nam tylko 
rezerwa celowa na zarządzanie kryzysowe 28 810,00 zł, wszystkie rezerwy zostały 
rozdysponowane. 
Zwiększamy deficyt, po zmianach deficyt wzrósł o 55 810,00 zł i wynosi  780 650,00 zł. 
Kredyty do zaciągnięcia na dzień dzisiejszy wynoszą 818 900,80 zł. 
 

Radny Jacek Łosiewicz 
Dlaczego jest taka duża kwota odnośnie remontu boiska „Orlik”, co to spowodowało ? 
 

Skarbnik Bożena Jarosińska – Taki na dzień dzisiejszy mamy kosztorys na 132 000,00 zł. 
 

Wójt Piotr Łysoń 
Musimy polegać na ekspertyzie, którą wykonał fachowiec. Boisko będzie podlegało 
całkowitej wymianie, bo jest źle wykonane. Ekspertyzę musimy mieć po to, żeby wykonać 
remont boiska, odzyskać pieniądze, które są z gwarancji. Jeżeli tych środków z gwarancji 
zabraknie, to wstąpimy na drogę sądową z firmą, która boisko budowała. Po przetargu 
okaże się, czy kwota kosztorysowa się zmniejszy, być może będzie to koszt 70-80 tys. zł. 
 
Radny Andrzej Żak 
Czy istnieje szansa, żeby można pociągnąć do odpowiedzialności inspektora nadzoru ?  
 

Radny Jacek Łosiewicz 
Na Komisji Edukacji i Ochrony Zdrowia składany był wniosek, żeby podać do 
odpowiedzialności karnej inspektora nadzoru. 
 

Wójt Piotr Łysoń - Wystąpimy na drogę sądową.   
 

Insp. ds. rozwoju, promocji i pozyskiwania środków finansowych Kinga Mirż 
W sprawie boiska w Dębie - Odnośnie działki gminnej w Dębie obowiązuje plan 
zagospodarowania przestrzennego, gdzie jest zapis, że teren jest przeznaczony pod 
zabudowę zagrodową i mieszkaniową. Na początku stanowisko starostwa było takie, że 
inwestycja będzie sprzeczna. Byłam ostatnio na szkoleniu, na którym wypowiadał się sędzia 
Naczelnego Sądu Administracyjnego, gdzie zapisy, które są w planach, które dopuściła 
ustawa z 1994 r. będą traktowane jako nieważne. O tym wiedzą też w starostwie i w tym 
momencie zniknęła sprzeczność z naszym planem. Budowa takiego boiska nie wymaga 
pozwolenia na budowę, inwestycja będzie na zgłoszenie i będzie możliwa do zrealizowania. 
 

Więcej pytań nie zgłoszono.  
 

Przewodniczący Mirosław Zawada odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany WPF Gminy 
Ręczno na lata 2016-2021, poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 
15 radnych. Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XV.107.2016 z dnia 
23 czerwca 2016 r., uchwała stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

 w sprawie zmiany budżetu Gminy Ręczno na 2016 rok 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Ręczno na 
2016 rok, poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Projekt stał 
się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XV.108.2016 z dnia 23 czerwca 2016 r., stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega 
ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego. 
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 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Ręczno 

 

Radni nie zgłosili pytań. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Ręczno, poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 
15 radnych. Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XV.109.2016 z dnia 
23 czerwca 2016 r., stanowi pisemny załącznik do protokołu. Uchwała podlega ogłoszeniu 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego, wchodzi w życie po upływie 14 dni od jej 
ogłoszenia. 
 

 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, a także 
trybu i sposobu zgłaszania przez właścicieli nieruchomości przypadków 
niewłaściwego świadczenia usług przez przedsiębiorcę odbierającego 
odpady komunalne od właścicieli nieruchomości lub przez prowadzącego 
punkt selektywnego zbierania odpadów komunalnych 

 

Przewodniczący M. Zawada odczytał projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu 
i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości… , poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 15 radnych. 
Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XV.110.2016 z dnia 23 czerwca 2016 r., 
stanowi pisemny załącznik do protokołu. Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Łódzkiego, wchodzi w życie po upływie 14 dni od jej ogłoszenia. 
 

 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości, poddał 
projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Projekt stał się uchwałą Rady 
Gminy Ręczno nr XV.111.2016 z dnia 23 czerwca 2016 r., stanowi pisemny załącznik do 
protokołu. Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego, 
wchodzi w życie po upływie 14 dni od jej ogłoszenia, z mocą obowiązującą od 01.08.2016 r. 
 

 w sprawie wyrażenia opinii o zamianie nieruchomości niezabudowanej 
położonej w Ręcznie, gmina Ręczno, stanowiącej własność Gminy Ręczno 
na nieruchomości położone w Ręcznie, gmina Ręczno, stanowiące 
własność Skarbu Państwa Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy 
Państwowe Nadleśnictwo Piotrków z siedzibą w  Łęcznie 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany wyrażenia opinii o zamianie 
nieruchomości niezabudowanej położonej w Ręcznie, gmina Ręczno, stanowiącej własność 
Gminy Ręczno na nieruchomości położone w Ręcznie… , poddał projekt pod głosowanie, za 
przyjęciem głosowało 15 radnych. Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno 
nr XV.112.2016 z dnia 23 czerwca 2016 r., uchwała stanowi pisemny załącznik do protokołu. 
 

 zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatku od 
nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych 
w drodze inkasa 

 
Przewodniczący odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia 
poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych 
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w drodze inkasa, poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 15 radnych. 
Projekt stał się uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XV.113.2016 z dnia 23 czerwca 2016 r., 
uchwała stanowi pisemny załącznik do protokołu. Uchwała wchodzi w życie po upływie 
14 dni od jej ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Łódzkiego. 
 

 zmieniająca uchwałę w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi w drodze inkasa 

 

Przewodniczący M. Zawada odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, poddał projekt 
pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Projekt stał się uchwałą Rady Gminy 
Ręczno nr XV.114.2016 z dnia 23 czerwca 2016 r., uchwała stanowi pisemny załącznik do 
protokołu. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od jej ogłoszenia w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Łódzkiego. 
 

 zmieniająca uchwałę w sprawie pomocy finansowej dla Powiatu 
Piotrkowskiego na realizację zadania pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 
1517E Łęki Królewskie - Majkowice - Zbyłowice  na długości ok. 1,9 km" 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie pomocy 
finansowej dla Powiatu Piotrkowskiego na realizację zadania pn. ,,Przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1517E Łęki Królewskie - Majkowice - Zbyłowice  na długości ok. 1,9 km", 
poddał projekt pod głosowanie, za przyjęciem głosowało 15 radnych. Projekt stał się 
uchwałą Rady Gminy Ręczno nr XV.115.2016 z dnia 23 czerwca 2016 r., uchwała stanowi 
pisemny załącznik do protokołu. 
 
Ad pkt 10. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Radny Włodzimierz Betka złożył na ręce przewodniczącego rady pismo z datą 28.04.2016 r. 
podpisane przez kilku mieszkańców wsi Stobnica – właścicieli działki Stobnica 58c.  
Przewodniczący M. Zawada odczytał radnym treść pisma – sprawa dotyczy oświetlenia drogi 
gminnej, przy której położona jest działka (pismo stanowi załącznik do protokołu). 
 
Ad pkt 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 

Odpowiedzi były udzielone na bieżąco.  
 
Ad pkt 12. Sprawy różne. 
 

Zastępca Wójta Marcin Kusa 
Wpłynęło do wójta identycznej treści pismo w sprawie oświetlenia w Stobnicy, udzielona 
została odpowiedź, że w budżecie na 2016 r. nie jest przewidziana taka inwestycja. Prosimy 
skierować kolejne podanie, kiedy będzie tworzony budżet na 2017 r., do rozpatrzenia przez 
Radę Gminy Ręczno. Jest odcinek drogi nieutwardzony - biegnie od drogi powiatowej przez 
las w stronę zabudowy letniskowej.  
 
Wójt Piotr Łysoń 
Są to działkowicze, którzy zamieszkują tu dwa miesiące w roku. Trzeba się zastanowić, czy 
należy tam budować całoroczne oświetlenie, jak niektórzy stali mieszkańcy jeszcze nie mają 
oświetlenia ulicznego ? 
 
Sołtys Grażyna Danielik powitała serdecznie w gronie sołtysów gminy Ręczno nowo 
wybranego sołtysa wsi Nowinki Roberta Świstaka. 
Sołtys G. Danielik podziękowała wójtowi za założenie lampy ulicznej w Paskrzynie. 
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Radna Ewa Flasz -  Prosiła o zwrócenie się do Zarządu Dróg Wojewódzkich o wcześniejsze 
koszenie poboczy dróg, przez wysoką trawę nie ma obecnie dobrej widoczności, robi się 
niebezpiecznie.  
 
Radny Włodzimierz Betka  
Prosił o przeniesienie tablicy informacyjnej w Stobnicy w miejsce bardziej widoczne, 
dostępne, np. koło remizy, żeby mieszkańcy mogli odczytywać ogłoszenia.   
 
Maria Krasoń – mieszkanka Ręczna 

1. Kiedy będzie skończona należycie droga, chodnik na ulicy Głównej od p. Dynarka do 
skrzyżowania, kawałkami chodnik nigdy nie był zrobiony.  

2. Stowarzyszenie Rozwoju Gminy Ręczno ma budynek użyczony od księdza i z niego 
korzysta, nie można tam nic zainwestować, ani cokolwiek zrobić, a w GOK w Ręcznie 
jest graciarnia. My jako stowarzyszenie jesteśmy w budynku, który nadaje się na 
zabytek, a zabytek mieści się w nowym budownictwie – ogrzewanym. 

 
Kierownik GOPS Elżbieta Krawczyk zachęcała sołtysów, aby wśród swoich mieszkańców 
przekazywali informacje, że jest jeszcze czas do 1 lipca 2016 r. do zgłoszenia się 
o świadczenia rodzinne „500 Plus” z możliwością otrzymania należności za trzy miesiące. 
 
Zastępca Wójta Marcin Kusa  

1. Będzie przeprowadzona utylizacja azbestu na terenie gminy Ręczno w 2016 r., 
wnioski należy składać do Urzędu Gminy w Ręcznie (pokój nr 13) do końca sierpnia 
2016 r.  

2. Odnośnie koszenia poboczy dróg wojewódzkich – dzwoniliśmy do ZDW, ze względu 
na budżet pierwsze koszenie poboczy będzie pod koniec czerwca. 

 
Wójt Piotr Łysoń 
Odnośnie drogi powiatowej przez Ręczno – Obecnie wykonujemy z powiatem drogę 
Kol. Ręczno – Majkowice, wszystkiego w jednym roku nie zrobimy. 
 
Zastępca Wójta Marcin Kusa  
Na spotkaniu ze starostą powiatu pojawiło się pytanie, kiedy wspólnie z powiatem będziemy 
na terenie naszej gminy przy drogach powiatowych wykonywać chodniki z udziałem środków 
50/50. Starosta odpowiedział, że o tym myśli. 
 
Ad pkt 13. Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący rady życzył wszystkim 
zdrowych, wesołych wakacji, urlopów. O godz. 12:40 zakończył obrady stwierdzeniem, 
że zamyka XV Sesję Rady Gminy Ręczno w dniu 23 czerwca 2016 r.   
Na tym protokół zakończono. 
 
 
 
 
Protokołowała                       Przewodniczący Rady  
         
B. Stępień                          Mirosław Zawada 


